

## PROTOKOLL Styrelsemöte 2026-06-09 kl 18:00-20:00

### 1. Mötets öppnande

Ordförande Martin Scherp öppnar mötet

### 2. Närvarande

Martin Scherp, Mattias Ericsson, Erica Stigell, Johanna Ekström, Filip Hedlund, Tomas Norberg

Ej närvarande: Kim Ekwall, Jonas Friman, Carolina Hauck, Linda Ericson

### 3. Godkännande av dagordning

Dagordningen för mötet godkändes.

### 4. Protokoll föregående möte

Föregående mötesprotokoll godkändes.

### 5. Aktuella frågor

**Midsommar planering:** Wij gammelgård är öppna för att hjälpa till att arrangera midsommar 2027, ny kontakt tas ang detta efter sommaren. Varor beställdes och prislistor uppdaterades. Erica är ansvarig från styrelsen på plats. Innebandyn & Boll & Lek bemannar. Dom som hjälper till på midsommar behöver ej hjälpa till på Åbynäs.

**Åbynäs:** Fritidsgården bemannar Åbynäs tis-tors v.25-27. Fotboll, innebandy och gymnastik hjälps åt att bemanna övriga veckor. Schema för vilket lag som bemannar vilken vecka har skickas ut till alla lag utom till innebandyn som skickas ut efter midsommar

**Ledarträffen:** Va bra men det va för kort med 1h konferens. 2 st ledarträffar om året bör arrangeras, vår & höst. Önskemål om strukturerade regler & riktlinjer för ledare att ge till föräldrar efterfrågas. Carolina har förslagslappar.

**Fana på nationaldagen 100 år:** Ansökan om att få fana ifrån kungen på Soliden skickas in.

### 6. Kort rapport från respektive sektion.

**Gymnastik:** Sommaruppehåll. Anmälan till hösten är utskickade till befintliga aktiva, anmälan för nya aktiva skickas ut senare i sociala medier.

**Innebandy:** Sommaruppehåll. Förslag sen tidigare är att Boll & Lek erbjuds t-shirtar lika som Gymnastiken. En förälder har anmält intresse för att starta ett lag för PF21-22 from i höst. Vi fortsätter undersöka intresse för herr senior lag.

**Fotboll:** Lagen tränar och spelar matcher. Träningskläder till ungdomslagen har kommit hem, ledare är informerade. From säsongen 2026 får förbundet tillsätta domare till alla fotbollslagens matcher. Martin beställer till kiosken. Fortsatt rekrytering till F16-18 pågår.

**Ekonomi:** Resultat för 2026 är minus 59033,19, deltagaravgifter för fotbollen ska skickas ut.

### 7. Övriga frågor

## 8. Ej hanterat från tidigare möte:

**Ledarhandbok:** Carolina och Filip tar fram förslag, detta ersätter infobrev till ledare som skulle läggas upp på Laget.se. Förslag är att vi tar hjälp av RF Sisu med styrelsearbete likt detta.

**100 års jubileum:** Markku börjar kolla med tidigare ordf. Göra ett nytt HMIF blad.

Arbetsgrupp ska tillsättas.

**Gatupratare:** Ska vi skaffa en som kan ställas upp i samband med matcher där värdegrund mm står

**Medlemsregister och lagledaransvar:** Medlemsansvarig behövs

**Klubbstugan:** Erica & Johanna har röjt. PRO har flyttat hjärtstartare från fotbollens nya omklum till klubbhus. Hyllor & draperi skall sättas upp i klubbhuset, ingår i Odljungs pris. Ström till projektor ska dras fram. Nätet på klubbhusets skorsten ska ses över. Hyllor i fotbollsförråden behöver köpas & sättas upp.

## 9. Nästa möte

*Tisdagen den 30 juni*

*Klockan 18:00*

*I Klubbstugan*

## 10. Mötets avslutande

Mötet avslutades och ordförande för mötet tackar för deltagandet

Martin Scherp  
Ordförande

Mattias Ericsson  
Sekreterare

# Deltagare

HÖLÖ-MÖRKÖ IF Sverige

*Signerat med E-signering*

*2026-06-30 19:16:57 UTC*

Undertecknare

Datum

Mattias Ericsson  
Sekreterare  
mattias.ericsson@bravida.se

Leveranskanal: E-post  
IP-adress: 81.233.167.105

HÖLÖ-MÖRKÖ IF Sverige

*Signerat med E-signering*

*2026-06-30 19:29:15 UTC*

Undertecknare

Datum

Martin Scherp  
Ordförande  
msc@etcon.se

Leveranskanal: E-post  
IP-adress: 31.208.184.235